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Zagreb, 04. 01. 2007.  
 
Poštovani! 
 
Vrlo smo neugodno iznenađeni jučerašnjom emisijom "Otvoreno" u dijelu u kojem se 
osvrćete na rad gospodina Ribića.  
Dugi niz godina surađujem s gospodinom Ribićem. Moje je iskustvo da se radi o rijetko 
dosljednom čovjeku koji se ne ponaša prevrtljivo i ne vodi prevrtljivu politiku. Budući je u 
dijelu poslova gospodin Ribić personifikacija rada Matice, takva netočna ocjena poprilično 
može štetiti politici i organizaciji kojoj sam na čelu. Ne bi nam bilo žao kada bi bila istinita, ali 
ta je ocjena, vjerujte, doista dijametralno suprotna od istine. Stoga, reagiramo da Vas na to 
upozorimo kako se ne bi isto ponovilo prije nego li istražite stvarno stanje.     
Dosljednost gospodina Ribića, vidi se i po tome što petnaestak godina ostaje u Sindikatu koji 
je osnovao, i ne prihvaća "bolje" ponude. Valja to cijeniti, jer nije lako izdržati sve teškoće i 
frustracije jednoga počesto jako nezahvalnog posla. Gospodina Ribića žele članovi Sindikata. 
Njegov ostanak moguć je samo kao posljedica volje drugih ljudi.  
Nadajući se da ćete uzeti u obzir ovo mišljenje, pozdravljam Vas s osobitim poštovanjem 
 

Zdenka Gizdić,  
predsjednica Matice hrvatskih sindikata  


